

الكويت في 08 اكتوبر 2013

السادة / هيئة الأوراق المالية والسلع
دولة الإمارات العربية المتحدة
فاكس: 971-2-6120261

السادة / سوق دبي المالي
دولة الإمارات العربية المتحدة
فاكس : 971-4-332-8838 / 971-4-331-5148

ايضاح من شركة اجيليتي

تفيد شركة اجيليتي للمخازن العمومية ش.م.ك، انها فازت من خلال عقد شراكة تحصل بموجبه اجيليتي على نسبة 51% من قيمته الاقتصادية ، بالحق الحصري لتقديم خدمات المناولة الارضية لمدة 10 اعوام لمطاري كابول في قندهار و هيرات الدولي في افغانستان .

وسوف تقوم اجيليتي بادارة عقد الشراكة من خلال شركتها التابعة، شركة ناس القابضة التي تعمل حالياً على اتمام اتفاقيات حق الامتياز مع الجهات المختصة.

ومن المتوقع ان تكون قيمة ايرادات العقد بقيمة 200 مليون دولار خلال كامل فترة الامتياز غير انه لا يمكن في الوقت الحالي تحديد الارباح المترتبة على ذلك.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام ،،،

فاس

طارق عبدالعزيز سلطان العيسى
رئيس مجلس الادارة



October 8, 2013

**Dubai Financial Market
United Arab Emirates**
Fax: 971-4-331-5148

**Securities and Commodities Authority
United Arab Emirates**
Fax: 971-2-612 0 261

Statement from Agility

Agility Public Warehousing Company KSC ("Agility") announced today that it was awarded, through a joint venture with an economic interest of 51%, the exclusive right for ten years (10 years) to provide comprehensive ground handling solutions (airport services) at Kabul, Kandahar, and Herat International Airports in the Islamic Republic of Afghanistan.

Agility will manage this JV through its 100% owned subsidiary NAS Holdings which is in the process of finalizing the concession agreement.

During the duration of the concession, the JV is expected to generate an estimated \$200 million in revenues. The profit cannot be determined at present.

Best Regards,



Tarek Abdulaziz Sultan Al Essa
Chairman

